

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix-Travail-Patrie

MINISTERE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR

UNIVERSITE DE MAROUA

RECTORAT

VICE -RECTORAT CHARGE DES ENSEIGNEMENTS, DE LA PROFESSIONNALISATION ET DU
DEVELOPPEMENT DES TECHNOLOGIES DE L'INFORMATION ET DE LA COMMUNICATION

SECRETARIAT GENERAL

DIRECTION DES AFFAIRES ACADEMIQUES ET DE LA COOPERATION

22-1-213

N° _____ UMa /R/VR-EPDTIC/SG/DAAC/DEPE/fb



BP 46 Maroua
Tel (237) 222 29 50 46
Fax: 222 29 50 12
http://www.univ-maroua.cm
rectorat@univ-maroua.cm

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace-Work-Fatherland

THE MINISTRY OF HIGHER EDUCATION

THE UNIVERSITY OF MAROUA

THE RECTORATE

THE VICE-RECTORATE IN CHARGE OF TEACHING, PROFESSIONALIZATION
AND DEVELOPMENT OF INFORMATION AND COMMUNICATION
TECHNOLOGIES

SECRETARIAT GENERAL

DEPARTMENT OF ACADEMIC AFFAIRS AND COOPERATION

Maroua, le 10 OCT 2022

COMMUNIQUE RADIO-PRESSE / RADIO PRESS RELEASE

(Préinscriptions en première année de Master au titre de l'année académique 2022-2023)

(Pre-registration into the first year of Master's Degree for the 2022-2023 academic year)

Le Recteur informe la Communauté universitaire et le Public que les **préinscriptions au titre de l'année académique 2022-2023, en première année de Master**, se déroulent du **11 au 28 octobre 2022**, dans les Etablissements de l'Université de Maroua.

Les préinscriptions se font uniquement en ligne sur **preinscription.univ-maroua.cm**

Par ailleurs, les informations complémentaires sur les conditions desdites préinscriptions, sont disponibles à le travers le site www.univ-maroua.cm

The Rector informs the University Community and the Public that **pre-registrations into the first year of the Master's Degree for the 2022-2023 academic year** shall unfold from **11 to 28 October 2022** in the Establishments of the University of Maroua.

Pre-registration will be done only on **preinscription.univ-maroua.cm**

More information on conditions of the said pre-registrations are available on www.univ-maroua.cm

Le Recteur / The Rector



P. Idrissou Alioum